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1. Velkomst
Velkomst ved Jes Brosbøl

2. Valg af dirigent og referent
Valgt dirigent: Jesper Vorre, der konstaterede at GRM var indkaldt rettidigt.
Valgt referent: Inge Lise Mogensen Bech

3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning (ved
Jes)
Fejring af 80-års fødselsdag og ny hytte. 74 spejdere deltog i Spejdernes Lejr. Der
er sket udvidelse af
mikrogrenen, så vi nu er 155 medlemmer. Vi er godt rustede til de næste 80 år.
Juleturen var
fantastisk – i 2023 er hytten større, så vi kan få alle med. Tak til Klanen og alle
Aser for et fantastisk
spejderår. Vi glæder os til næste år.
Per Smedegård har bedt os drøfte, hvad bestyrelsens fokus skal være
fremadrettet.
1) Oprette gruppelederteam
2) I bestyrelsen vil man forsøge at øge samarbejde mellem aserne
3) Indsats for bedre forældreopbakning (fx Sct. Hans, hyttearbejde mv.)
Årsberetning godkendt med klapsalver
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4. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab
for 2022 (ved Michael)
Regnskabet ligger på hjemmesiden
Overskrift: Det blev igen et godt år for Valhalla
– overskud på 100.000, men i år er det ikke hensættelse til hytten. Vi skal have
gjort arbejdsformuen større (vi har pt. 50.000, som vi øger til 100.000, da
formuen er brugt til ny hytte). Den resterende halvdel lægges til formue, så vi
kan trække på dem, hvis det bliver nødvendigt.
Jesper KR har været utrolig god til at skaffe midler til spejdernes lejr – som giver
overskud + Skt. Hans gav et fantastisk overskud (dobbelt i forhold til ordinære år)
Sct. Hans lå perfekt på en torsdag og vejret var fantastisk.

Der var sat tre driftskvartaler af, men vi fik kun brug for et da hytten ikke blev
åbnet.

Hytte økonomien – Hytten er stort set færdig (Morten og Jesper ordner hist og
pist – vi regner med et beskedent overskud, som skal bruges til udearealerne)
1,7 mio til ca. 2 % 30 års annuitetslån med kommunetilskud. Det er billigere end
forventet. El, vand og varme + forsikring på hytten ser fornuftigt ud.
Ejendomsskatterne stiger dog, men bestyrelsen arbejder på få
vurderingsstyrelsen overbevist om, at grund og hytte kun bruges til
fritidsaktiviteter, fx ved at få en tinglysning på grunden, så den kun kan bruges
til fritidsaktiviteter.

Regnskabet enstemmigt godkendt

5 og 6. BUDGET for 2023 og 2024
Der er justeret på udgifterne i budgettet, kontingent ændres for aktive spejdere
fra 600 til 660 og for passive for 325 til 360 kr. (Ikrafttræden 1/7 2023).
Familiespejder og lederkontingent uændret.

Hyttedriftens udgifter og regninger kender vi, så Michael har positive
forventninger til at budgettet holder. Da alle udgifter er steget, har man dog
valgt at hæve kontingentet (så det ikke er et budget med smalhals).

Afstemning om kontingentstigning enstemmigt vedtaget.
Budgettet enstemmigt vedtaget
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7. (behandling af indkomne forslag)
Udgår
Ingen indkomne forslag

8. Bemyndigelse til bestyrelsen til gennemførelse
af projekt uderum.
Præsentation ved Peter Frost Møller
Hytten er holdt inden for økonomien – udeståender: alarm, Låse/adgang,
udendørsbelysning og udbedringer af småting.
Udearealet resterer i det samlede hytteprojekt. Vi har samlet overblik over
økonomien – der er søgt fonde og kommunale puljer. Med baggrund i skitse af
hytten og projektbeskrivelse (færdiggørelse af udearealer, grejbank,
aktivitetsspots, trappe op ad skrænten mv.) er der søgt fonde og puljer.
Der er kommet store bevillinger ind. Nordea Fonden og Friluftsrådet har givet
henholdsvis 115.000 og 150.000. I alt er indkommet 692.500 kr (Anlægspuljen
Sport og Fritid vedtages antagelig af byrådet i aften)
Egenfinansiering er så projektet samlet rammer 812.500. Hytteudvalget ønsker i
følgende rækkefølge at prioritere projektets elementer
1) de nære uderum (jordarbejde, belægning/trapper og grejbank).
2) Vandpost nær patruljehytterne
3) Aktivitetsspots
4) Stier

Hvis man ønsker at involvere sig i projektet, er man meget velkommen.

Der spørges til tidshorisonten. Hvis kommunens midler som forventet går
igennem, vil ovenstående pkt. 1) sættes i gang (der skal indhentes tilbud på
anlæg af belægning og trapper). Foråret og sommer er aktivitetsperiode.
Hyttegruppen ønsker at sætte projektet i værk straks midlerne er der.
Der spørges til raftestativ – Der svares, at det er en mulighed, og kan rummes i
nuværende budget (aktivitetsspots). Aktivitetsspots og stier er ”Nice to have”,
mens de første punkter 1) og 2) er ”Need to have”.

Kommentar fra salen: TUSINDE TAK FOR DET KÆMPE ARBEJDE.
Afstemning om, hvorvidt midlerne må bruges til det søgte formål. Enstemmigt
vedtaget.
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9. Fastsættelse af antallet i bestyrelsen
1 formand
1 kasserer
3 ledere
4 forældre
2 unge (spejdere ml. 15 og 24)
Derudover: 2 forældre suppleanter

Valg til bestyrelsen. Formand og Kasserer er ikke på valg. Dvs. Mikael og Per
Smedegaard er ikke på valg – og fortsætter (klapsalver fra salen)

Forældre 4 stk, valgt: Jes Brosbøl valgt for 2 år, Jesper Vorre, Kirstine Madsen og
Charlotte Krog Brandbyge ikke på valg.

2 Suppleanter: Brian Svenningsen, Vibeke Ørts (ikke på valg)
3 ledere: Jesper Kikkenborg Rossel, Laura Huntington Villemoes valg for 2 år.
Kristian Eskildsen, ikke på valg.
2 unge spejdere: Laura Løkke – Karen Marie Bragh- Kloppenborg. Ikke på valg.

Bestyrelsen fortsætter stort set uændret (Laura Huntington indtræder som
leder)

10. Valg af revisor (revisor godtages uændret)
Jørgen Enkelund

11. valg af kasserer – Mikael fortsætter
Mikael Mikkelsen

12. Fem stemmeberettigede til Divsionsrådsmødet
● Morten Birk
● Laura Huntington Villemoes
● Johnny Rosendal Møller Jensen
● Marie K. Møller Olsen
● Laura Løkke
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